

5. Hvor mange penge vil vi sende til Region Midtjylland i denne periode?

Herunder tages hensyn til banksaldo, kommende arrangementer og eventuelle andre fremadrettede udgifter. (10% af hattepenge til SBS)

Der skal være mere end 3000 (1000kr i kontanter og 2000 i bankreserve) hvis vi skal sende noget til Region Midtjylland.

Opsparing til arrangementer holdes separat og tæller ikke med.

Man tager kontantbeholdningen + bankreserve – 10% Det som står tilbage over 3000 sendes til regionen.

6. På tidligere GSM blev det vedtaget, at vi skulle sende 90% af vores pengebeholdning over 3.000,- kr. til Regionskontor Midt.

Jeg vil gerne have drøftet om det kan ændres fra 3.000,- kr. til 4.000,- kr.

Vi underminerer jævnligt vores beholdning, når beløbet på 3.000,- kr. er bankbeholdning plus kontantbeholdning.

7. Hvordan har gruppeånden det? (Kan vi gøre det endnu bedre?)

Herunder forventnings afstemning. Hvad kan vi forvente af hinanden/ hvad I kan forvente fra mig fremover?

8. Opfølgning fra sidste GSM:

Jeg vil gerne igen anmode GSM om, at få bevilget penge til rengøring af køkken. Det fungerer ikke, at vi selv gør det. Prisen er ca. 200,- kr. hver 2. eller 3. måned. (Karin)

Jørgen tager kaffemaskiner med og afkalker dem. Karin laver en beskrivelse af hvad rengøring skal indebære. Karin spørger Rengøring om hun vil gøre dette for 200kr ekstra.

Præsentation af sponser banken på Liv. (Tina)?

Claus og Oscar tager kontakt til Tina og høre om hvor langt hun kom med info til LIV.

Hvad kan siges på møderne, hvad har sin plads.?

Det er mødelederen der må forsøge at holde mødet indenfor rammerne. Men det er også gruppens ansvar at holde mødet i rammerne, og vise nykommeren hvordan et AA-møde burde forgå.(Jesper H)

9. Den "Nye" Gruppe - Der findes en løsning. Spørger os om det er muligt at mønter af os. Det drejer sig om: 2 mønter fra 1mdr til 30år. Den nye gruppe kan infomere om at der kommer nye bestillingslister til Oktober.
10. Vores eget Torsdagsmøde vil gerne opfordre til at man også støtter op omkring dette møde.
11. Det er kom ud af vores B2TR møder:
 - Skal vi have en Workshop, det vi har lige nu er ikke en workshop. Hvordan skal den fungere?
 - Hvordan skal vi bruge gruppens trins papirer? Kan vi bruge gruppens papirer på alternative måder.
 - Vi skal være mere opmærksom på hvordan vi giver sygdomsbegrebet, gør det med omtanke. Men det er stadig uhyre vigtig – Det kan være præcis det der skal til for at en nykommer kan modtage budskabet.
 - Der skal kikkles på gruppens 12.trins arbejde og det skal beskrives hvad de forskellige opgaver indeholder og indebære.
 - Det er et forslag at vi skal lave en Storebogs studie skole.
 - Vi skal blive ved med at komme på SOS-skolerne – og der skal nogle nye med eller der skal nogle "føl" med.
 - Der skal være mad til speak og vi skal sikre at gruppens ånd bliver givet videre. Så det skal beskrives hvad det er madudvalget/madholdets opgave og rammer indebære.
 - Revidering af tiden til speak.
 - Det kan være en ide at holde et specifikt møde med traditioner og koncepter.
 - Det skal beskrives hvorfor vi laver disse Sociale arrangementer – det er for at give ånden og budskabet videre.

- Det skal være det sociale udvalg som beskriver hvad opgaven er, og de kan arbejde inden for de beføjelser som er givet fra GSM.
- Det er et forslag at lave et sammenfattet oplæg til runden om forventninger til GSM.
- Respekt for hinanden og hinandens resurser. Hvordan kan vi forholde os bedst til det.

12. Eventuelt.

Kl. 13.00 – SINDSROBØNNEN...

Gør en god dag!